
Notulen 5e MR-vergadering  

Datum en tijd: 06-06-2024  19.00-21.00 uur 
Aanwezig: José, Mark, Anne-roos, Esther, Markana en Nienke 
Afwezig: Maaike 
Gast:  

 

Tijd Onderwerp Notulen 

19.00u.  - 19.05u. Opening Mark start de vergadering. 

Tevredenheidsmonitor graag bespreken. 

19.05u. – 19.10u. Notulen vorige 
vergadering  
(12-03-2024) 

Tweede regel woordje “is” weg. 

19.10u. – 19.20u. Vervolg 
ontwikkelingen 
sportaccommodatie  
 

Het plan is besproken bij de gemeenteraad. Het 
rapport hiervan is nog niet gezien. De vraag is 
waar de accommodatie van gefinancierd moet 
worden. 
Wellicht contact opnemen of het plan ingezien 
kan worden. 
In Limmen wordt er ook gewerkt aan een 
sportcomplex. 
Er zal in de gaten gehouden moeten worden wat 
de ontwikkelingen zijn. Ook betreft onderhoud van 
De Lelie 

19.20u. – 19.30u. Formatie (instemmen) Er missen twee leerkrachten op de formatie. Deze 
leerkrachten blijven wel binnen de stichting 
werken. 
Er is een nieuwe gymleerkracht aangenomen voor 
maandag en donderdag. 
De groepen worden steeds groter en huisvesting is 
er weinig. Er wordt gewerkt aan deze puzzel. 

De formatie wordt goedgekeurd. 

Er gaat gewerkt worden met flexpool-clusters.  

19.30u. – 19.45u. Schoolgids - Schrijfaanpassingen  
- Resultaten van de enquête moeten nog aangepast 

worden. De terugkoppeling was laag en eigenlijk 
hierdoor niet representatief is (78/94).  

- OR koppelt de uitgaven van de ouderbijdrage 
normaliter terug aan de MR. De ouderbijdrage is 
nu 30euro. 

- Er zijn stockfoto’s gebruikt voor de professionele 
look voor de schoolgids. 

- Ambities: nieuwe methode Staal en beleidsplan 
aanpassen. 

19.45u. – 20.00u. Verkiezingen MR 

(opvolging 

Voorzitter) 

Mark zal de MR verlaten. Via Kwieb heeft hij een 
oproep gedaan voor nieuwe MR-leden. Er is tot nu 
één aanmelding. Wellicht ook een oproep poster 
ophangen. 



De vraag is ook wie er voorzitter wil worden. 

Voorzitter: Nienke 
Secretaris: Maranka 

Mark en Nienke maken een afspraak voor de 
overdracht van zaken. 

OR zal MR op de hoogte moeten stellen van de 
financiën. 

20.00u. – 20.10u. Verslag GMR De MR van de brug wordt benoemd in de notulen. 
Er wordt beschreven dat de MR kritisch is. 

Er wordt gesproken over de afdracht. Dit zou 
volgens het verslag een taak van de directie zijn. 
Anne-roos is hier niet verantwoordelijk voor. 
Er kan niet gespecificeerd worden waar de 
afdracht naar toe gaat en waarom deze dus zo 
hoog is. 

20.10u. - 20.30u. Rondvraag - Tevredenheidsonderzoek is besproken tijdens het 
stuk schoolgids. 

- Er zijn collega’s naar de rots en water training 
geweest. De rol hiervan wordt besproken tijdens 
de vergadering in juni. 

- Het inloopspreek uur van de GGD begint steeds 
meer te leven.  
Er wordt ook gesproken over een frequentere 
aanwezigheid. 

- Planning van de Cito-toets valt samen met de 
avondvierdaagse en voetbalkamp. 

- Afplakplastic voor het halletje. 

20.30u. Afsluiting  

Actiepunten:  Mark zal de formatie officieel goedkeuren, 

 


